
Saxängens samfiillighetsfiirening

Protokoll
fiir årsstämma

2010-07-10
Fört vid områdets fotbollsplan kl. 15.00

Nåirvarande: Sven- Ingemar och Ella- Maj Wallertz, Oskar Lind, Niklas Äberg, Johanna
Hagersten, Mathis Svensson, Hanna Rydön, Niklas Jägerklou, Andreas Norman, Hans

Sjöberg, Jenny och Christoph Baumberger, Tomas Wennebo, Johan Wirstedt, Camilla och
Joakim Mårtensson, Ulf Holme, Kennet och Bodil Arvidsson, Lena Volmersson- Johatrsson

och Olof Johansson,

$1 Sven-Ingemar Wallertz hälsade nåirvarande välkomna och öppnade stämman.

$2 Till ordfiirande fiir stämman valdes ftlreningens ordfiirande Sven-Ingemax Wallertz.

$3 Till sekreterare ftir stämman valdes ftireningens sekreterare Johanna Hagersten.

$4 Till justeringsmän valdes Tomas Wennebo och Joakim Mårtensson.

$5 Styrelsens och revisorernas berättelser redovisades muntligt av Sven- Ingemar Wallertz
och Andreas Normat; se bilaga.

$6 Styrelsen beviljas full ansvarsfrihet ftir det gångna året.

$7 Styrelsen beslutade om ofiirändrade arvoden till styrelse och revisorer.

$8 Styrelsen antog valberedningens ftirslag till ny styrelse enligt foljande:

Ordftirande ftir I år Kennet Arvidsson (nyval)
Sekreterare for2 är JohannaHagersten (kvar 1 år)

Kassör for2 ån Git Nikolausson (kvar I år)

Ledamot for 2 är Oskar Lind (kvar 1 år)
Ledamot for2 är Niklas Äberg (nyval)
Suppleant ftir I år JosefinaNorman (nyval)
Suppleant ftir I år Sve- IngemuWalleftz (nyval)

$9 Till fiireningens revisorer omvaldes Andreas Norman och Marcus Karlsson.

$10 Till valberedning omvaldes Enar Nilsson (sammankallande), Tomas Wennebo och

Joakim Mårtensson.

gl l En motion har inkommit från Margita Asön angående snöröjning och hundbajs.

Snöröjningen diskuterades och ståimman tror att snöröjningen gjorts efter de fiirutsättningar
som finns. Vårt område iir inte högprioriterat vilket gör att det ibland röjs sent.

Vid samtal om snöröjning diskuterades även om eventuell snöröjning av gångstigen runt
området ska inhandlas och ståimman beslutade att detta kan ske vid ett begriinsat antal gånger
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per vinter. Vi beslutar att ordftirande Kennet Arvidsfon kontaktar berörd snöröjare nåir detta
anses behövas, troligtvis vid en snömåingd av ca 12115 cm.

Angående hundbajset har styrelsen vid tidigare möte diskuterat detta och tagit fram fiirslag
om skyltar att sätta upp. Stiimman beslutar att styrelsen ansvarar ftir inköp och uppsättande av
skyltar.

$12 Styrelsen ftireslår att vi nästkommande år fortsätter med städdagar vid varje griind samt
att vi inftir två fixardagar då vi i området hjälps åt med saker som behövs göras. Styrelsen
blir sammankallande och datumen blir I3lll2010 och 30/4 2011. Ståimman antog styrelsens
fiirslag.

$13 Då snördjningen ibland orsakat skador beslutar vi att själva sätta upp snöpinnar i
området, ftirslagsvis på fixardagen i november. Snöpinnama htimtas hos kommunen.

$14 Vi diskutade vid st?imman om man kan skicka kallelsen till årsstämman endast via mail
men beslutade fortsätta göradetta via post.

$15 Stiimman diskuterade områdets planerade boulebana och beslutdae attbyggaen vid
fotbollsplanen om kostnaden blir max l0 000 kr. Styrelsen ffir i uppdrag att undersöka detta
samt att undersöka kostnad och modell ftir ev. bod som kan byggas bredvid boulebanan. I
denna bod skulle boulebanans tillbehör kunna ftirvaras samt även andra saker som tillhör
ftireningen, exempelvis fotbollsmål och grilltillbehör. Styrelsen fick mandat att besluta om
vilken bod som åir lämplig ftir iindamålet.

$16 Styrelsen uppmanar boende i området att själva omgående anmäla trasiga gatulampor
till kommunen. Man ringer kommunens våixel (0485- 47 000) och ber att ffi anmäla dessa.

Kom ihåg attpätala om lampoma fungerar ibland.

$17 Stämman beslutade om ofiirändrad årsavgift ftir nästkommande år.

$18 Under övriga frågor kom ftiljande upp:

Till festkomitt6 valdes Mathis Svensson, Christoph Baumberger och Johan Wirstedt.

En fråga om ev. farthinder på Barrvägen kom upp och styrelsen får i uppdrag att undersöka
detta.

Då det i området finns mycket rådjur och harar diskuterades en ev. avskjutning av dessa.

Detta blir en fråga ftir styrelsen.

En uppmaning till alla som fär byggmassor över åir attlägga dessa på toppen av pulkabacken.

$19 Ordfttrande ftirklarade stiimman avslutad.

Saxnäs 2010-07-10
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Revisionsberättelse

Till årsmötet i Saxängens Samfällighetsförening
717909-5208

Undertecknade revisorer, utsedda av årsmötet, får härmed avge berättelse över vår
granskning av Samfällighetsföreningens förvaltning och räkenskaper för år 2009.

Vi har tagit del av räkenskaperna och styrelsens protokoll samt övriga tillgängliga
handlingar.

Vitillstyrker att Samfällighetsföreningens årsmöte godkänner den framlagda
ekonomiska redogörelsen, och beviljar styrelsen ansvarsfrihet för det gångna

verksamhetsåret.

Saxnäs 201 0-07-1 0



Saxängens Samfiillighetsfdrening
Org.nr 717909-5208

Resultaträkning

2009 2008

Intdher
Ärsavgifter
Frånvaro städdagar

Ränteintäkter

50 000

9 600

t12

50 000

7 500

594

Kostnader

Försäkring

Gräsklippning

städdagar,sommarfest

Iordningsställande av fotbollsplaneq lekplatsen

Ersättning styrelse och revisorer

Öwiea kostnader

59 712

-960

-rt 023

-2286
-23 502

-6 495

-8 461

58 094

-925

-7 133

-3 749

-7 578

-6 495

-6 621

-s2727 -32 501

Resultat
.\

Balansräkning

6 98s 2s 593

2009-t231 2008-12-31

TILLGÅNGAR

Kundfordringar

Kassa och bank

SI'MMA TILLGÅNGAR

EGET KAPITAL OCH SKIILDER

Eget hapttal
Balanserat resultat

Årets resultat
grrmma eget kapital

Leverantörsskulder

Löneskulder

$rrmma skulder

SI]MMA EGET KAPITAL OCH SKULDER

0

s0 3s2

50 352

I 600

55 025

56 625

23 849

18 518

42367

7 763

6 495

14258

55 62s

42367

6 985

49352

0

I 000

I 000

50 352
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